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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének
Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 .
(IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr . Orbán Viktor
miniszterelnöknek

„Mi alapján válogat a Kormány az egyesületek között? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A hétvége híre volt, hogy a Kormány átvállalja hat fővárosi klub, az MTK, a Budapesti Honvéd, a
BVSC, a Ferencváros, a Vasas és az Újpest adósságát, így az említett egyesületek a 2014-es évet má r

adósság nélkül kezdhetik meg . Elismerendő , hogy a fent említett egyesületek jelentősek az ország

sportéletében, számos világhírű sportolót neveltek, illetve érmet hoztak haza a világversenyekrő l .

Ugyanakkor a hat fővárosi klub mellett számos más fővárosi és nem utolsó sorban vidéki egyesüle t
van, ahol szintén jelentős eredményeket értek el, fontos nevelő- és utánpótlás tevékenységet végeznek.
Ezek a klubok szintén nehéz körülmények között működnek, ám egyel őre úgy tűnik, hogy nem
számíthatnak kormányzati segítségre, senki nem vállalja át a felhalmozott adósságukat .

Amennyiben a Kormánynak az egyesületek gazdasági helyzetének rendezéséhez segítségre,
információra van szüksége, akkor ehhez a Sportegyesületek Országos Szövetsége minden támogatás t

megad .

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszterelnök urat :

Tervezi-e a Kormány azt, hogy segítséget nyújt más, nehéz helyzetben lévő egyesületnek is ?

Milyen segítségre számíthatnak azok az egyesületek, amelyek a nehéz pénzügyi helyzetükben i s
megfelelően gazdálkodtak és nem halmoztak fel adósságot ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . november 18 .

Üdvözlettel :

ljkésterlázy Attil a
l.esrszággyűlési képviselő
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